
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2012-11-22, § 4 

 

 Tid Torsdagen den 22 november 2012 kl 16.00 – 16.40 
   

 Plats Drätselnämndens sessionssal, Stadshuset 
   

 Justerat Fredagen den 30 november 2012 

 
 

 

 

Joakim Larsson Lars Arell 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Joakim Larsson (M) ordföranden  

  

Jan Tigerström (M)  

Lars Svärd (M)  

Theréz Randquist (M)  

Daniel Forslund (FP)  

Karl Malmqvist (C)  

Lars Arell (S)  

Åke Askensten (MP)  

Anna Bäcklund (MP)  

Ann-Margarethe Livh (V)  

 
Tjänstgörande ersättare:  

Kenneth Nilsson (S) för Maria Östberg Svanelind (S), vice ordföranden 

Per Hallberg (M) för vakant (M) 

Håkan Olander (S) för Maria Nygård (S) 

  

Ersättare: 

  

Therese Carlborg (M)  

Göran Kindvall (M)  

Patrik Silverudd (FP)  

Inga Osbjer (FP)  

Lennart Tonell (MP)  

Elin Olsson (MP)  

Clara Lindblom (V)  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Krister Schultz, Jenni Almgren, Mårten Frumerie, Gunnar Jensen, 

Eva Olofsson och Åsa Wigfeldt samt borgarrådssekreteraren Martin Edgélius. 

 

 

 

 



  

 § 4 
Anmälan av delegationsbeslut fattade inom exploateringskontoret 
Dnr E2012-010-00023 

 
Beslut 

Exploateringsnämnden godkänner anmälan. 

 

 
Handlingar i ärendet 

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande från den 30 oktober 2012. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Lars Arell m.fl. (S) enligt följande: 

 

 Vi noterar att den ideologiskt betingade försäljningen av mark utanför 

 kommungränsen fortsätter. Kontoret fullföljer helt korrekt det uppdrag som 

 lämnats från majoriteten.  

 

 Vår uppfattning är att det är angeläget att tillsammans med grannkommunerna 

 snarast hitta en form för gemensam förvaltning, gärna i form av en 

 grönmarksstiftelse, av dessa grönområden. Marken har ett stort värde för 

 invånarna i hela Stockholms län De fungerar redan idag som viktiga områden för 

 friluftsliv, idrott och rekreation och det är viktigt att det så förblir. Områdena har 

 ofta höga skyddsvärden och en grönmarksstiftelse skulle kunna utveckla 

 områdena också avseende biologisk mångfald och skydd för hotade växter och 

 djur.  

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


